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Hei,  
Viser til oppstartsmelding for arbeidet med forvaltningsplan for Sentral-Spitsbergen, utvidelse av 
Nordenskiöld Land nasjonalpark og utredning av mulig vern av Nedre Adventdal.  
 
Det fremgår av oppstartsmeldingen at det skal opprettes tre arbeidsgrupper. Reiseliv har fått en egen 
gruppe og det synes vi er fint siden områdene som vurderes vernet er mye brukt av reiselivsnæringen. 
Det er videre grunn til å anta at tilgjengeligheten til de ulike områdene vil avhenge av om man er 
fastboende eller næringsaktør på Svalbard. Siden det er en del aktører innenfor reiselivssegmentet som 
operer med såkalte "venneturer", ber vi dere vurdere å inkludere reiselivsnæringen også i gruppen for 
lokal bruk.  
 
 
Med vennlig hilsen  
Dorthea Vestli Kvisler 
seniorrådgiver 
Næringspolitisk avdeling 
Nærings- og fiskeridepartementet 
Tlf. 22 24 67 12/ 419 07 595 
 


